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Hello Driver!

First of all, we´d like to thank you very much for purchasing one of our Scenario Packs for
Trainsimulator 2012.We hope that you will have a lot of fun playing our scenarios!
We tried to provide you with the best compromise between „pure realism“ and enjoyment, so 
please don´t nail us down on correct timetables or 100percent correct train consists. But if you 
have some requests or you feel that we maybe could focus e.g. on a specific route for our 
upcoming Scenario Packs, feel free to let us know!

Regards,

Your Trains and Drivers developer team!

Hallo Lokführer!

Zu aller Erst bedanken wir uns recht herzlich für den Kauf eines unser Produkte für 
Trainsimulator 2012. Wir hoffen das Sie viel Spass haben werden! 
Wir versuchen den bestmöglichen Kompromiss aus Realismus und Spielspass für unsere 
Szenariopakete zu finden, wenn also eventuelle Fahrpläne oder Umläufe nicht hundertprozentig 
der Realität entsprechen, seien Sie uns nicht böse :) 
Sollten Sie Fragen oder Anregungen, eventuell auch Kritik an unseren Produkten haben, so 
nehmen Sie einfach Kontakt zu uns auf! 

Beste Grüße,

Ihr Trains and Drivers Entwickerteam

Requirements for this Scenario Pack/ Systemvorausetzungen:

• Trainsimulator 2012 
• Portland Terminal Route (STEAM)
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Scenario description:

• 1: Turner Island Switching

It´s 05:00h and you will be working on the Turner Island Branch.  You will be swapping out full 
cars for empty, empty for full and returning to Rigby afterwards.  You will receive instructions 
as you go. 

• 2: The start of something Big

First of all, you will be picking up boxcars from local businesses and bringing them to Rigby 
Yard, as well as loading some hoppers at Scarborough Sand and Gravel.

 
• 3: Fuel Assistance

For this shift you will be taking some empty hoppers to Sprague Energy and picking up full 
hoppers there.  Along the way you will be stopping at Sprague Storage and picking up some 
empty tank cars to swap out for the full ones at Sprague Energy. 

• 4: Wood working

In this part, you will be moving loads of wood between Union Station, Rigby an Thomson Point. 

• 5: Beans and Things

You will be going to B&M Baked Beans and another local industry to swap loaded cars with 
empties.

• 6: Pulp, Pipes, and don't Forget the Chowdah

You will be adding the final cars to your consist that is heading out after midnight. After doing 
some shunting work at Rigby Yard and adding pulp and pipe cars to your consist, you will head 
out to  Snow's Products to pick up the last cars for today.

• 7: Seadogs Opening Game

Snow's Chowder is sponsoring a Seadogs opening game trip and you will be making the run to 
Snows to pick them up.  

• 8: Heading Out

Finally the time has come to take this train north.  You will be taking it as far as East Deering 
where the trip will end on its own when you reach the Final Destination. 

Forum: forum.trains-and-drivers.com  Online-Store: shop.trains-and-drivers.com



Trains-and-Drivers

• 1: Rangieren in Turner Island

Es ist früher Morgen und Sie arbeiten heute auf der Turner Island Linie. Sie werden für die 
dortigen Industrien Waggons rangieren und anschliessend einen Zug zurück nach Rigby 91 
bringen.

• 2: Der Beginn von etwas ganz Großem

Zu Beginn ihres Arbeitstages holen Sie Waggons von den ansässigen Betrieben ab und bringen 
diese nach Rigby Yard.

• 3: Fossile Energien

Nun müssen Sie bei Spraque Energy ein wenig Rangierarbeit verrrichten.Kohle und 
Benzinladungen warten auf ihre Abholung. Es ist nicht viel los auf der Strecke, es sollte also 
keine größeren Verzögerungen geben.

• 4: Holzarbeiten

In diesem Teil bewegen Sie leere und volle Holzwagen zwischen Union Station, Rigby und 
Thomson Point.

• 5: Bohnen und Lebensmittel

B&M Beaked Beans and Chandler halten beladene Boxcars und Kühlwagen für ihren Güterzug 
bereit. Diese holen Sie ab und kuppeln Sie am Ende an ihren zug in Rigby 31.

• 6: Zellstoff, Rohre und dicke Suppe

Die letzen Wagen für ihren Zug müssen in Rigby rangiert werden. Nachdem Sie die Waggons 
mit Zellstoff und Rohren an den Zug angehangen haben, holen Sie bei Snow´s Products Wagen 
beladen mit der örtlichen Spezialität, der "dicken (Fisch)-Suppe", ab.

• 7: Seadogs Eröffnungsspiel

Snow´s Chowder sponsort einen Firmenausflug zum Eröffnungsspiel. Sie holen die Angestellten 
dort ab und bringen Sie zum  Spiel.

• 8: Die Abreise

Die Zeit für die Abfahrt ist gekommen, Sie bringen den Zug Richtung Norden. In East Deering 
wird das Szenario automatisch enden.
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License agreement  

You may use our products on your home computersystem and you may make a backup-copy 
for your own personal use.

You may not: distribute, sell, or share our products without permission from Trains-and-
Drivers!

Important notice:

We do our best to make sure that our products will run properly on our customers systems, 
but because of the variety of system configurations, AddOns installed and software running on 
our customers systems, we cannot garantee that our product will run smoothly on every 
scomputer. When installing our products, you accept that  we are not responsible for any form 
of damage caused by using our products.

We have the right to change, update or delete parts of the product at any time.

Lizenzvereinbarung

Sie dürfen: Das Produkt auf ihrem Computer zu Hause installieren und für den privaten 
Gebrauch eine Sicherungskopie erstellen

Sie dürfen nicht: Unsere Produkte weitervertreiben, verkaufen, kopieren oder öffentlich 
Dritten zugänglich machen. Jeglicher Verstoß gegen geltende Gesetze kann geahndet werden.

Wichtiger Hinweis:

Wir sind bestrebt unsere Produkte so zu erstellen, dass sie auf möglichst jeder von unseren 
Kunden betriebenen PC Plattform ohne Beanstandungen lauffähig sind. Aufgrund der Vielzahl 
an Hard – und Softwarekombinationen und konfigurationen könnnen wir aber keine 100% ige 
Garantie geben. Beim Installieren unserer Produkte akzeptieren Sie, das wir nicht für 
irgendwelche Schäden die durch die Nutzung unserer Produkte entstehen verantwortlich sind.
Das Risiko liegt beim Nutzer der Software.

Wir behalten uns das Recht vor, unsere Produkte zu jeder Zeit zu ändern oder teilweise zu 
verändern.
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Contact: / Kontakt:

Trains and Drivers
Koblenzer Strasse 97

56073 Koblenz
Germany

 info@trains-and-drivers.net
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